
LS, 
 
Bijgaand dien ik namens de fractie van Progressief Westerveld bijgaande rondvraag mbt gaswinning 
in de gemeente Westerveld in voor behandeling in de raadsvergadering van 06 maart 2018 . Ik wil 
graag benadrukken dat de mate van onrust over gaswinning onder inwoners van de gemeente groeit, 
het vertrouwen in het handelen van Vermilion daalt, en er geen beleving van openheid en 
transparantie in informatievoorziening en communicatie beleefd wordt. Bovendien staat Vermilion 
niet stil in haar handelen. Hiermee lijken mij actualiteit en spoed voldoende aangetoond voor het 
toelaten van deze rondvraag in voornoemde raadsvergadering.  
 

 
 
In het B&W besluit dat opgenomen is als agendapunt 14D voor de vergadering van de commissie 
FDM van 06 februari 2018 lezen wij het volgende: 
 
“EZ heeft alle zienswijzen behandeld en voorzien van een antwoord (bijgevoegd). Dit heeft ertoe 
geleid dat bij het instemmingsbesluit voor het winningsplan een aantal extra voorwaarden zijn 
opgenomen. Vermilion moet voor maart 2018 in overleg met de gemeente een plan van aanpak 
maken voor een representatieve nulmeting aan gebouwen en bouwwerken. Vermilion is hier mee 
bezig en zal binnenkort komen met een voorstel.” 
 
Tevens staat er:  
 
“Net zoals meerdere gemeenten in Drenthe dringt ook Westerveld bij EZ er op aan dat het belang van 
de inwoners voorop moet staan, ook als het gaat om informatievoorziening/communicatie.” 
 
Vragen: 

 Mogen wij veronderstellen dat dit plan van aanpak inmiddels bestaat? 

 Indien dit het geval is: 

o Is dit plan publiek inzichtelijk of publiek inzichtelijk te maken? 

 Indien niet het geval is: 

o Waarom niet?  

o Wat heeft het college er aan gedaan om dit plan op tijd – zoals afgesproken – 

beschikbaar te hebben? 

o Wat betekent dat met betrekking tot het instemmingsbesluit – er is niet aan 

voorwaarden voldaan? 

 Het college heeft zelf aangegeven dat informatievoorziening/communicatie van belang is. 

Daar zijn wij het bijzonder mee eens. Daarom zouden we graag zien dat de gemeente op haar 

website een dossier ‘gaswinning’ inricht waarin alle stukken en besluiten rondom gaswinning 

terug te vinden zijn. Dit dossier zou makkelijk vindbaar moeten zijn bijvoorbeeld via een link 

direct op de homepage. Vind het college dat ook een goed idee, en is het college bereid om 

dit zo snel mogelijk – zeg binnen een maand – te realiseren? 

 

 
 
Vriendelijke groet, 
 
Rob den Hollander 
Raadslid Progressief Westerveld 
 


